



تعميم رقم (5) لسنة 2018: بشأن التحديث على السجلات المالية للشركات المنتجة للنفايات بخصوص التقديم على طلبات التخلص من النفايات

CIRCULAR NO. (5) OF 2018: Update the Status of Financial Records of Waste Generators Applying of Waste Disposal Services (WDS) Permits

Greetings from Dubai Municipality to "All Waste Generators Applying for Waste Disposal Services (WDS) Permits". In order to control the effectiveness of financial collection systems of Waste Treatment Section (WTS).

السادة: "الشركات المنتجة للنفايات" - تهديكم بلدية دبي أطيب تحياتها، وفي إطار سعي إدارة النفايات لضمان كفاءة أنظمة التحصيل المالي لطلبات التخلص من النفايات.

Reference is made to Update the status of Financial Records of the Waste Generators to settle any pending accounts with excess weights immediately after disposal of waste at the Waste Disposal Sites.

نحيطكم علماً بأنه سوف يتم التحديث على وضعية السجلات المالية لجميع الشركات المقدمة على طلبات التخلص من النفايات، وذلك لتسوية أي حسابات معلقة ناتجة عن إتلاف كميات أكبر من النفايات التي تم إدخالها في النظام بعد عملية التخلص مباشرة في مواقع التخلص من النفايات.

Please be informed that Waste Disposal Service (WDS) will not process any WDS application with pending extra payments from their accounts unless the balance has been settled.

بناءً على ذلك، فإنّ نظام التخلص من النفايات لن يقوم باعتماد أي طلب بوضعية "دفعات إضافية معلقة" ما لم يتم دفع المبلغ وتسوية الحساب.

For further information and details, please contact Waste Treatment Section at Tel Nos: 04-6066028, 04-6066044, or 04-8834433 or via e-mails: hjladores@dm.gov.ae, salwamm@dm.gov.ae, or jcchacko@dm.gov.ae.

للمزيد من الاستفسارات، بإمكانكم التواصل مع قسم معالجة النفايات على الأرقام التالية: 04-6066028، 04-6066044، أو عن طريق البريد الإلكتروني: hjladores@dm.gov.ae، salwamm@dm.gov.ae، jcchacko@dm.gov.ae.

Eng. Abdulmajeed Saifaie
Director, Waste Management Department
Dubai Municipality

م. عبدالمجيد سيفائي
مدير إدارة النفايات
بلدية دبي

Issue Date: 30 August 2018

صدر بتاريخ 30 أغسطس 2018



رؤيتنا: بناء مدينة سعيدة ومستدامة
Our Vision: Developing a happy and sustainable city